89mm



145mm





Thank you for choosing our company products. You can read this manual to get a of the twelve constellations, and switch to the constellation background that suits you; comprehensive understanding of the function and operation of the device. The company reserves the right to modify the contents of this manual without prior notice without prior The connection between the watch and the mobile Product configuration: one package, one manual, one smart watch, one charger. smart watch phone This product supports waterproof wear in daily life. Pay special attention to hot showers or saunas that cannot be worn to prevent water vapor; soak in sea water, etc., to Support Android version 4.4 and above Support IOS 8.4 and above First, the wipe clean and dry in time. If water enters due to failure to follow the instructions, our mobile phone needs to download the APP "SZOS" to the mobile phone and install it. company will not provide free warranty. Water will accumulate in the speaker hole after user's manual There are two ways: Android and IOS. soaking in water. Please shake the water out to return to normal sound. (1) IOS/Android mobile phone users: Scan the QR code below on your mobile phone Charging instructions: and open it on the browser. After opening the interface, choose the corresp If you use the watch for the first time if the battery is exhausted, please take out the to download; you can also search in "App Store" or "Google" "APP Store" SZOS download charging cradle, the watch will automatically absorb the charging cradle, and plug the and insta USB into the adapter for charging. The adapter input voltage is required to be 5V1A/2A. The magnetic cable is charged Connection method: 1. Scan code connection: open SZOS, click "Scan" in the upper right corner after Operation instructions entering, swipe the main dial to the right to enter the split screen after the watch is turned Slide dowr on, click the QR code function, scan to agree to match and then connect; IOS end completes the above After the steps, you need to find the corresponding model and MAC n the phone settings-Bluetooth and click to connect to the audio Bluetooth (the model and MAC can be viewed in the watch settings-about). 2. Manual connection: After the Bluetooth is turned on on the mobile phone, open SZOS, click "Add Device" in the upper right corner after entering, dick the corresponding option, you can search for nearby Bluetooth devices, click the corresponding model and MAC address to pair; IOS terminal IW09 After completing the above steps, you need to find the corresponding model and MAC in the phone settings-Bluetooth and click to connect to the audio Bluetooth (the model and MAC can be viewed in the watch settings-about). The connected device can be checked in the phone settings-Bluetooth, in which you can set whether the call audio is Long press for 5 seconds to switch the machine on and off.Press and hold for 10 seconds to force off;Click to turn off synchronized with the watch, whether the music is synchronized with the watch, and so On the home screen, hold down for 3 seconds Enter the dial paitch interfac Slide up: Bluetooth automatic reconnection: 1. There is no reminder when the bracelet is out of the Bluetooth connection range. When the bracelet reaches the Bluetooth connection range, open the APP and the Bluetooth will How to play the dial: Click on the dice dial to have a sound effect and shake the dice, resulting in random results; click on the twelve constellation dial to switch the background automatically reconnect

 利, 恕不另行通知。 支持安卓版 首先手机要 載, 防不住水蒸气: (1) IOS/安卓 	手机的连接: 本44 及以上版本 支持 105 8.4 及以上版本 下载 APP "SZOS" 到手机上并安装,有安卓和 105 两种方式。 「手机用户:通过手机扫一扫下面二维码,在浏览器上打开,当打开界面后, 下载:也可以在"应用宝"或者"Google""APP Store" 搜索 SZOS 下载安装:	 找到手表中,下载完成后,您可在设备的音乐功能界面中"手表音乐"中 DOWNLAD 中查 看。 3. 也可以根据空间对应的增加和删除音乐,设备音乐功能的设置界面中:手表音乐为 播放设备本地储存歌曲:手机音乐为播放连接 APP 的手机的蓝牙音乐;蓝牙耳机为把播 放本地储存歌曲到配对的蓝牙耳机或者蓝牙音箱设备。 主要功能介绍: 电话拨号 2. 连接手机拨出,可以在手表端实现通话。 常用联系人 2. 可同步手机端联系人。 通话记录 2. 可同步手机端跟话记录。 	点手表拍照,照片保存手机端。 音乐 : 可控制播放手机/手表中的音乐。	 手表无法开机,按开机键时长过短,要 3 秒以上;电池电量过低,请使用充电座电; 手表无法正常充电,充电触点是否正常与手表接触,充电器是否正常;当电量过时,需要充电一会才会显示充电界面; 软件问题可通过恢复出厂功能; 保修说明: 本产品在正常使用时,如果出现因制造,材料,设计等原因引起的产品质量问道自购买之日期起,主板一年内免费保修,电池,充电器保修半年。 因使用者个人原因造成的故障,不提供免费保修,如下; ()通道所装,改装手表等造成的伤害; (3)一切人为损坏或第三者过失,误用(如:主机进水,外力震裂,外围部件的函损坏等),不在保修范围。 在要求提供免费保修时,请必须提供填有购买日期和购买处印章的保修卡。
 分屏,点击二维相 置,蓝牙中找到对 于中查看)。 2. 手动连, 透颈后,即可搜 成上述步骤后,着 号和 MAC 均可在 风名公理, 手表,音乐外放, > ☆ 蓝牙自动 1、超出蓝牙连接 连 2、关闭应用后台、 效范围内,蓝牙; 3、APP 在手机后 解决因为 APP 后, 解决因为 APP 后, 加美客 重先控封 	接,打开 \$205,进入后点击右上角"扫一扫",手表开机后主表盘右划进入 码功能,扫一扫同意匹配即可连接, 105 端完成上述步骤后,需要在手机设 拉的型号和 MAC 点击连接音频蓝牙即可(型号和 MAC 均可在手表设置-关 接,手机开启蓝牙后,打开 \$205,进入后点击右上角"添加设备",点击对应 索出附近蓝牙设备,点击对应的型号和 MAC 地址即可进行配对, 105 端完 需要在手机设置 蓝牙中找到对应的型号和 MAC 地址即可进行配对, 105 端完 需要在手机设置 蓝牙中找到对应的型号和 MAC 点击连接音频蓝牙即可(型 手表设置,关于中在看)。 接好的设备,可在手机设置,蓝牙中查看,在里面可设置通话音频是否同步 是否同步手表等等。 力重选: 法范围手环端无提醒,当手环到达蓝牙连接范围时,打开 APP 蓝牙会自动重 试重息手机或点击手机自带的一键清理,再次进入分动手环,蓝牙连接有 会自动重连。 给运行容易被手机关闭,安卓手机可在权限设置把 APP 的自启动权限打开, 台运行被易被手机关闭,安卓手机可在权限设置把 APP 的自启动权限打开,	 通话记录 → □同步手机隔通话记录。 AI 语音 → 连接 APP 后,通过手表的 AI 语音功能唤醒手机语音助手。 信息 → 此功能需要连接手机端 APP *SZOS"应用程序,查询设定消息通知的第三方程序消息。 压眠或监测 → 報晚 9 点到第二天早上 9 点会记录您的睡眠时长限烦量,帮助您更好的调整您的作息时间,提高睡眠质量。在睡眠功能界面,上划进入选项,查询关于睡眠功能的选项。 心率监测 → 報數 → 和數 → 和數 → 和數 → 和數 → 和數 → 和數 → 和數	 按理 : 进行本机各种本机设置,包括亮度设置,息屏时间,勿扰模式,声音设置, 语言切染,连接手机,手表关于,关机,重启,恢复出厂设置等等。 · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	 在要求提供更优格师子,前必须提供其相與支仕周末與支亞印章的依驁下。 产品的所有功能都以实物为主。 照了田淵: 客户签名: 風C 码: 店员签名: 购买商店: 商店盖章:
	乐:进入APP 音乐界面,点击"添加音乐",选择"本地音乐(手机中储存 云音乐(目前仅安卓端支持)"中的音乐,点击右上角对钩,即可将音乐下	遥控拍照 2 : 连接 APP,在 APP 界面,手表进入蓝牙拍照,手机进入拍照界面,	常见故障排除:	



的电座充

电量过低

质量问题,

3件的刮痕

3.When ask for free warranty, you must provide a warranty card with the seal of purchase

Customer signature:	
Clerk signature:	
Shop stamp:	

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning for Portable device: The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.